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1. Mötets öppnande 

Ordförande Maja Bäckvall öppnade mötet.  

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med ändringen att punkten om nästa termins 

mötestider ströks.  

 

3. Fastställande av röstlängd 

 Då för få institutioner fanns representerade var mötet inte beslutsmässigt. 

 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

 Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Alexandra Petrulevich.  

 

5. Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes.  

 



6. Meddelanden 

 a) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

Under senaste mötet diskuterades främst verksamhetsplanen för 2012. Dessutom 

beslutades om nämndens Forsknings- och utvecklingsstrategier för de närmaste 

åren. Det som gäller doktorander i detta handlar främst om att man ska försöka 

utveckla gemensamma fakultetsseminarier för doktorander.  

Ordförande Maja Bäckvall meddelade också att hon kontaktat dekan och 

utbildningsledare för att få information om hur planerna ser ut med FUGA, men 

att hon ännu inte fått några svar från dem.  

 

 b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnen 

På fakulteten diskuteras nu hur man ska förhålla sig till att den nytillträdda 

rektorn troligen kommer att verka för att avskaffa utbildningsbidraget. 

Fakulteten har också gått över till att prolongation betalas ut i slutet av 

doktorandtiden.  

 

 c) Doktorandnämnden 

På senaste mötet informerades om att konsistoriet nu antagit 

anställningsordningen, och att de omdiskuterade biträdande lektoraten inte finns 

med i detta. Doktorandnämnden ska också tillsammans med Studentkåren 

skicka ett välkomstbrev till den nytillträdda rektorn där man tar upp några av de 

viktigaste punkterna för universitets doktorander, främst om anställningar och 

löner för doktorander med stipendiefinansiering. På mötet beslutades också om 

verksamhetsbidrag till doktorandråden och doktorandföreningar.  

 

d) HSDU 

Maja Bäckvall meddelade att hon inte haft möjlighet att närvara vid det senaste 

mötet.  

 

e) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Jämställdhetsgruppen planerar att anordna en halvdagsutbildning för 

doktorander på båda fakulteterna. På HDR diskuterades vilka teman som skulle 

kunna vara intressanta att ta upp under en sådan dag.  

 

f) Jämställdhetsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

Ingen representant.  

 

g) Doktorandombudsmannen 
Doktorandombudsmannen och Doktorandnämndens ordförande Jenny Ehnberg 

har skrivit till alla utbildningsledarna och uppmanat dem att se till att 

doktorandernas aktivitetsgrad registreras i Uppdok i början av terminen, 

eftersom det annars kan bli problem med Mecenatkortet.  

     Ett problem som följt av de nyligen införda studieavgifterna för tredjelands-

studenter är att doktorander från dessa länder i vissa fall blir tvungna att betala 

avgifter då de samläser kurser med studenter på avancerad nivå, även då dessa 

kurser ingår i den individuella studieplanen.  

 

 

 

 



h) Institutionerna 

Institutionen för nordiska språk  

Man har haft en informationsdag om prolongationer. Under vårterminen 2012 

ska man också ordna en träff med doktoranderna i Stockholm och Göteborg.  

 

Litteraturvetenskapliga institutionen 

Institutionens doktorander har påtalat att man borde få vara med och välja 

studierektor för forskarutbildningen, och man har fått positiva reaktioner på 

detta förslag.  

 

Institutionen för ABM 

Två doktorandplatser har utlysts.  

 

i) SALT 

Ingen representant närvarande.  

 

j) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Under hösten har man mest sysslat med befordringsärenden, där befordringar i 

små ämnen där sakkunniga inte är vana vid svenskt eller europeiskt system och 

inte vet vad som väntas av dem som sakkunniga. Inom kort kommer man också 

att hålla provföreläsningar för ett lektorat i engelska.  

 

k) Rekryteringsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten  

Snart kommer man att hålla provföreläsningar och intervjuer för två lektorat i 

historia.  

 

l) Bibliotekssamverkan H 

Under terminen har Bibliotekssamverkan H hållit ett möte, där man främst 

pratade om förutsättningar för Carolinabiblioteket och Karin Boye-biblioteket. 

Just nu håller man på att flytta böcker från lagret på Stålgatan till källaren under 

hus 16. Detta kommer att ge bättre service, och är dessutom billigare för 

biblioteket. För att få mer plats i Karin Boye kommer man också att i samråd 

med institutionerna att gallra dubbelexemplar.  

     Biblioteket kommer också att börja övergå till att kategorisera böckerna i 

Dewey-systemet, vilket gör att man under lång tid kommer att ha tre olika 

kategoriseringssystem.  

 

m) Övriga meddelanden 

Stipendienämnden för Språkvetenskapliga fakulteten har haft sitt möte och 

rekommenderat kandidater för stipendier. Under arbetet har man dock märkt att 

kriterierna för olika stipendier tolkas olika av Stipendiekansliet, fakulteterna och 

nationerna.  

     Jannie Teinler meddelade att det nu finns separata e-postlistor för alla 

doktorander på respektive fakultet, samt en gemensam lista för båda 

fakulteterna. 

     Maja Bäckvall meddelade att styrelsens arbete med framställandet av det 

skriftliga material som förhoppningsvis ska delas ut till alla fakulteternas 

doktorander i vår fortskrider.  

 



Båda fakulteterna har beslutat att man nu ska få ut all prolongation på 

fakultetsnivå i slutet av sin doktorandtid, vilket innebär att det just nu inte är 

klart hur rutinerna för prolongationsansökningar ser ut. Maja Bäckvall ska 

undersöka detta med dekanerna och utbildningsledarna.    

 

 

 

 

 

 

 

 

2011-12-20 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordförande 
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